

**PETIKAN TULISAN
SUCI UNTUK
DIHAFAL:**

Maka pada zaman akhir ini Ia telah berbicara kepada kita dengan perantaraan Anak-Nya.

(Hebrews 1:2)

Dia membuka pintu kandang supaya mereka boleh masuk dan bermalam dengan selamat di tempat perlindungan yang hangat. Petani itu melambai kepada mereka, cuba menarik perhatian mereka tetapi mereka terus terbang tanpa tujuan dan tidak menyedarinya atau kandang itu. Dia memikirkan cara untuk menyelamatkan mereka, dan tiba-tiba idea menerpanya. Dia melepaskan angsanya sendiri untuk membimbing kawanan angsa liar ke dalam kandang. Rancangan itu berjaya apabila angsa-angsa liar ini mula mengikut angsa-angsa yang lain pulang ke kandang. Mereka berehat dalam kehangatan tempat perlindungan yang selamat sehingga ribut salji berakhir.

Kisah petani dan angsa liar dalam ribut salji adalah Natal kita. **Terdapat keperluan bagi Allah untuk mengutus AnakNya, Yesus untuk menunjukkan kepada kita jalan kepada keselamatan** apabila kita dibutakan dan sesat seperti angsa liar. Ingat bahawa makna sebenar Natal terletak pada sebab penjelmaan Yesus, Allah menjadi Manusia - kesatuan antara ketuhanan dan kemanusiaan, yang dibawa oleh inisiatif penyayang Allah. Marilah kita dalam keheningan hati kita mengenali makna sebenar Natal dan pengorbanan Allah dengan memberikan kita PuteraNya untuk membawa kita kembali ke kehangatan tempat perlindungan yang selamat - keselamatan.

Dalam bacaan pertama, Yesaya bercakap tentang keindahan mesej yang dipegang, pemulihan Israel dan berakhirnya penawanan di Babel. Dia meramalkan mesej utama keselamatan dan pemerintahan kekal Yesus Kristus, yang mengakhiri tawanan dosa. Dia membawa kebebasan untuk mengalami kehidupan di sini sepenuhnya dan hidup selama-lama bersamanya di syurga, menyatakan kegembiraan Allah Israel yang memerintah.

Dalam bacaan kedua, kita mengalami cara komunikasi Allah apabila Dia berbicara melalui Firman yang diwujudkan, AnakNya. Kita mendengar tentang warisan Anak dari segala sesuatu dan kehadiranNya pada penciptaan, Anak adalah jejak yang tepat dari Bapa.✝

Newtbec

NEW WAY OF BEING CHURCH

Hari Natal

GARAM DAN TERANG DUNIA: PERSEKUTUAN, PENYERTAAN DAN MISI

Kisah Natal Allah

FOKUS BULANAN:
MUSIM KRISMAS
(25 DIS – 1 JAN 2023)

Di sepanjang sejarah Israel, perjanjian antara Allah dan manusia sentiasa disertai dengan pengorbanan. Sekali lagi, kita melihat pengorbanan terbesar Allah untuk umat manusia - kisah Natal Allah.....

Ribut salji yang membutakan dengan angin kencang menyebabkan seorang petani terkandas di kandangnya. Ketika itu, dia ternampak sekawan angsa liar berpusing-pusing tanpa tujuan mencari tempat berteduh.

